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Zápisnica 

z riadneho zasadnutia obecného zastupiteľstva,  

ktoré sa konalo dňa 06. 11. 2013 v RKD  v Sučanoch 

 
 

Toto zasadnutie bolo zvolané na základe písomnej pozvánky. Uskutočnilo sa v Robotníckom 

kultúrnom dome so stretnutím pozvaných o 14,00 hod. v zasadačke RKD. 

 

P r í t o m n os ť   n a   z a s a d n u t í : 
 

Funkcionári OcÚ: 
1.   JUDr. Jozef Petráš, CSc.  -   neprítomný  

2.   Mgr. Vladimír Olbert   -   prednosta obecného úradu 

3. Ing. Vladimír Plžik  -   hlavný kontrolór obce 

4. Viera Jašeková  -   zapisovateľka 

 

P o s l a n c i :    
  

1. MUDr. Richard Koyš  

2. PhDr. Miloš Bella   

3. Mgr. Veronika Ďaďová  

4. Martin Rybár  

5. Jaroslav Makovník  

6. MUDr. Igor Konvit  

7. Katarína Miháliková  

8. Ing. Ján Jamriška     

9. Miroslav Miert  

10. Mgr. Lenka Orelová  

11. Mgr. Peter Belica  

 

H o s t i a :   

 

 - viď prezenčná listina 
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P r o g r a m : 

 

1. Otvorenie 

2. Voľba návrhovej komisie, určenie overovateľov zápisnice 

3. Schválenie programu  

4. Kontrola plnenia uznesení OZ Sučany 

5. Správy z vykonaných kontrol 

6. Vyhodnotenie činnosti ZŠ a MŠ za šk. rok 2012/13 

7. Informácia o plnení rozpočtu obce a ZŠ za I – III. štvrťrok 2013 

8. Pridelenie dotácie  - žiadosť Strediska Evanjelickej DIAKONIE DC Sučany 

9. Zmena rozpočtu obce a ZŠ na rok 2013 

10. Predĺženie zmlúv nájomných bytov 

11. Prevod a prenájom nehnuteľného majetku obce 

12. Informácia k projektu Revitalizácia verejných priestranstiev obce Sučany 

13. Informácia o ďalšom postupe výstavby D1 a iných dôležitých stavbách v obci 

14. Správa o činnosti OP a OHZ od posledného OZ 

15. Rôzne 

16. Diskusia 

17. Interpelácia 

18.  Záver 
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O t v o r e n i e   z a s a d n u t i a   a    s c h v á l e n i e    p r o g r a m u 

 
Mgr. Vladimír Olbert, prednosta OcÚ, privítal prítomných, ospravedlnil neprítomnosť p. starostu na 

zasadnutí a požiadal MUDr. Richarda Koyša – zástupcu starostu, o vedenie zasadnutia OZ. 

Na otvorení zasadnutia boli prítomní MUDr. Konvit, Mgr. Orelová, p. Miháliková, p. Rybár, p. 

Miert, Ing. Jamriška, p. Makovník, Mgr. Ďaďová, PhDr. Bella a MUDr. Koyš. 

 

MUDr. Koyš privítal prítomných na zasadnutí OZ. Opýtal sa, či má niekto pripomienky 

k programu.  

Prihlásili sa Mgr. Orelová a PhDr. Bella. 

 

Mgr. Orelová navrhla:  

1. doplniť bod „Prejednanie problematiky web-stránky obce“,  

2.  zrušiť bod 5.) Správy z vykonaných kontrol vzhľadom na neprítomnosť p. starostu. 

 

Hlasovanie za 1. návrh Mgr. Orelovej k zmene programu: 

Za: 8 - (MUDr. Konvit, Mgr. Orelová, p. Miháliková, p. Rybár, Ing. Jamriška, Mgr. Ďaďová, PhDr. 

Bella, MUDr. Koyš) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 2 (p. Miert, p. Makovník)  

 

Hlasovanie za 2. návrh Mgr. Orelovej k zmene programu: 

Za: 8 - (MUDr. Konvit, Mgr. Orelová, p. Miháliková, p. Rybár, Ing. Jamriška, Mgr. Ďaďová, PhDr. 

Bella, MUDr. Koyš) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 2 (p. Miert, p. Makovník)  

 

PhDr. Bella uviedol, že riaditeľka Evanjelickej diakonie, p. Taškárová, sa dostaví na zasadnutie OZ 

k prejednaniu žiadosti o dotáciu na 15,30 hod. 

 

Na zasadnutie OZ sa dostavil Mgr. Mgr. Belica. 

 

Hlasovanie za upravený program: 

Za: 11 - (MUDr. Konvit, Mgr. Orelová, p. Miháliková, p. Rybár, Ing. Jamriška, Mgr. Ďaďová, 

PhDr. Bella, MUDr. Koyš, p. Miert, p. Makovník a Mgr. Mgr. Belica) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0  

 
p. prednosta skonštatoval, že na zasadnutie OZ bol prizvaný stavebnou komisiou p. Lukáš Králik 

k odprezentovaniu investičného zámeru a p. Kavulek, zástupca firmy MARO. 

 
V o ľ b a    n á v r h o v e j    k o m i s i e 
 

Za členov návrhovej komisie boli navrhnutí: p. Miháliková a Mgr. Ďaďová. 

 

Hlasovanie za schválenie návrhovej komisie v zložení: p. Miháliková a Mgr. Ďaďová: 

Za: 9 - (MUDr. Konvit, Mgr. Orelová, p. Rybár, Ing. Jamriška, PhDr. Bella, MUDr. Koyš, p. Miert, 

p. Makovník a Mgr. Mgr. Belica) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 2 (p. Miháliková, Mgr. Ďaďová)  

 

Za overovateľov boli navrhnutí: Martin Rybár, Ing. Jamriška 
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Hlasovanie za overovateľov zápisnice – p. Martin Rybár, Ing. Jamriška: 

Za: 9 – (MUDr. Konvit, Mgr. Orelová, p. Miháliková, Mgr. Ďaďová, PhDr. Bella, MUDr. Koyš, p. 

Miert, p. Makovník a Mgr. Mgr. Belica) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 2 (Martin Rybár, Ing. Jamriška)  

 

Zápisom bola poverená Viera Jašeková. 

 

Prezentácia zámeru rekonštrukcie bývalého obchodného domu – ul. Hlavná 

 

p. Miert informoval, že na zasadnutie OZ sa dostavil p. Lukáš Králik za účelom prezentovania 

zámeru rekonštrukcie bývalého obchodného domu v Sučanoch na ul. Hlavnej.  

 

p. Lukáš Králik informoval o zámere rekonštrukcie objektu na nákupné obchodné centrum, aby sa 

budove navrátila jej pôvodná funkcia. Objekt v 60-tych rokoch slúžil ako Dom služieb, v 90-tych 

rokoch sa reštituoval, v r. 2010 bol odkúpený, zmenil majiteľa a boli vykované nutné opravy, 

rekonštrukcia výkladu, zriadený automat na mlieko.  

Rekonštrukcia objektu by mala prebehnúť v r. 2014-2015 s preinvestovaním 150-200 tis. €, 

samotný projekt je k dispozícii na stavebnom úrade. Cieľom rekonštrukcie je vytvorenie nákupno-

obchodného priestoru s prepojením na námestie, stane sa tak jeho ohraničením.  

Je potrebná rekonštrukcia kúrenia, strechy, napojenia na vodovod, zateplenie fasády, prestavba 

východného krídla od potoka, vybavenie kaviarne s terasou.  

Samotná rekonštrukcia by mala prebehnúť v súčinnosti s obcou, aby zapadala do projektu 

revitalizácie námestia, pozitívne zmení charakter budovy. Projekt zahŕňa kaviareň, automat na 

mlieko, prenájom bytových a kancelárskych jednotiek (5 bytových jednotiek, 4 kancelárie). Ráta 

s tým, že budova bude ohraničovať námestie, otvorí sa do námestia, bude ponúkať služby. 

Naniesol požiadavku vyriešenia skladových priestorov na námestí, tieto odkúpiť, odstrániť, alebo 

prenajať.  

 

p. prednosta povedal, sa uvažovalo s tým, že sklady budú slúžiť pre tržnicu (o ktorých p. Králik 

tvrdí, že časť stavieb je jeho). Požiadal p. Králika o prezentáciu zámeru a informáciu, v čom 

spočíva súčinnosť obce, či budú budovy skladov zrenovované alebo odstránené.  

 

p. Králik povedal, že má záujem o spoluprácu. Budovy sú staršie, lepšie využitie by bolo, ak by 

bolo možné odkúpenie budov a zriadenie terasy. V súčasnosti budova plní svoju funkciu na 20 %. 

 

p. Rybár sa opýtal, kedy bola vypracovaná štúdia, na čo p. Králik odpovedal, že táto bola 

vypracovaná v mesiacoch 8-9/2013.  

p. Rybár podotkol, že vzhľadom k rozsiahlej rekonštrukcii bude problém s prístupom s ťažkou 

technikou. Bolo by náročné reklamovať novú stavbu v prípade jej poškodenia.  

 

p. Králik uviedol, že v prípade, že nedôjde k spoločnému riešeniu, samotná rekonštrukcia prestane 

mať zmysel. 

 

p. Rybár povedal, že je potrebný opatrný prístup, nakoľko obec nemá istotu, že stavba bude 

dokončená. 

 

Ing. Plžik uviedol, že je dôležité, aby bol zámer realizovateľný. Obec bude zámer riešiť cez obecné 

zastupiteľstvo, stavebný úrad, dá sa doriešiť. V rámci stavebných prác je potrebné uviesť asfalt do 

pôvodného stavu. Pôvodne bol zámer zriadenia tržnice pre občanov, je to ideálny priestor, služby je 

možné dopĺňať. Je potrebné dať záväzný prísľub. Stavba nebude stáť 200 tis. €, náročná bude 
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stabilizácia múra okolo potoka. 

 

p. Rybár uviedol, že ak bude dom služieb zrekonštruovaný, nemá problém so zbúraním skladov, no 

v súčasnej dobe OZ nemá záruku, ako zámer dopadne. 

 

MUDr. Koyš skonštatoval, že objekt Domu služieb je prístupný z troch strán, jediným problémom 

je preprava žeriavu. 

 

p. prednosta povedal, že budovu  skladových priestorov je možné riešiť v čase realizácie 

dokončovacích prác zámeru. 

 

p. Miert povedal, že stavebná komisia zasadne budúci mesiac, je potrebné p. Králika prizvať, aby 

zámer vysvetlil a spoločne sa zaoberať postupom prác pri rekonštrukcii, uvažovať o smerovaní 

realizácie zámeru. 

 

p. prednosta dodal, že p. Králik podal žiadosť o zbúranie skladových priestorov obce. Je potrebné, 

aby stavebná komisia v spolupráci so stavebným úradom podali konkrétne návrhy. Požiadal 

o doručenie zámeru v elektronickej podobe. 

 

Mgr. Belicová sa opýtala na zdroje financovania rekonštrukcie, na čo p. Králik odpovedal, že 

realizácia zámeru bude financovaná z vlastných zdrojov a stavebného úveru.  

 

Mgr. Belicová skonštatovala, že stavba sa stane predmetom záložného práva, na čo p. Králik 

odpovedal, že pravdepodobne áno 

 

Ing. Plžik povedal, že je potrebné presvedčiť poslancov o reálnosti projektu. Samotná myšlienka je 

zaujímavá, no je potrebné, aby bola reálne pretavená do skutkov. 

 

p. prednosta povedal, že obec nemá dôvod zbúrať skladové priestory, ak ich dokáže využiť. 

 

Obecné zastupiteľstvo vzalo informáciu na vedomie. 

 

Kontrola plnenia uznesení OZ Sučany 

 

p. prednosta previedol kontrolu plnenia uznesení. 

V súvislosti s rozšírením cintorína sa zabezpečuje rozšírenie parkovacích plôch a rozšírenie 

priestorov po Agromajetok. 

Čo sa týka riešenia problematiky rozkopávok ciest po prípojkách, prebiehajúcim asfaltovaním 

v obci je ich časť urobená. Jedná sa o dlhodobú záležitosť. Ing. Malková bola poverená 

spracovaním dokumentácie, lehota na uvedenie do pôvodného stavu sa skráti na 3 mesiace.  

Čo sa týka riešenia problematiky prístupovej cesty k firme Maro, p. Kavulek je prizvaný na 

zasadnutie OZ. 

 

Vyhodnotenie činnosti ZŠ a MŠ za šk. rok 2012/13 
 

p. prednosta povedal, že správy prítomní obdržali v elektronickej podobe. 

 

Mgr. Marta Lamošová, riaditeľka ZŠ SNP v Sučanoch, uviedla, že Správa bola prerokovaná 

v pedagogickej rade ZŠ, Rade školy. Vyzdvihla dosiahnuté úspechy školy v certifikačných 

meraniach, výborné výsledky v olympiáde a súťažiach, Libor Ondrejkovič obdržal ocenenie 

ministra. 

Vyhodnotením Swot-analýzou, silné stránky prevažujú nad slabými, vďaka rekonštrukcii ZŠ sa 
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vytvorili lepšie podmienky na výchovno-vzdelávací proces. Z prostriedkov rodičov boli zakúpené 

interaktívne tabule. 

 

PhDr. Bella poďakoval p. riaditeľke za obsiahlo spracovanú správu, ako aj za zveľadenie školy. 

Zároveň poukázal, že je potrebné riešiť oplotenie, neuzatvorený areál, nakoľko dochádza k jeho 

poškodzovaniu. Je potrebné riešiť jeho uzatvorenie v čase, keď je škola mimo prevádzku. 

 

p. prednosta poďakoval p. riaditeľke za pedagogickú a riadiacu činnosť. Dodal, že vzhľadom na 

rozsiahlu rekonštrukciu došlo k úspore energií. Ušetrené finančné prostriedky je možné použiť na 

rekonštrukciu podláh. 

 

Mgr. Lamošová odpovedala, že podlahy potrebujú rekonštrukciu, nie opravu. Realizácia z vlastných 

zdrojov je nemožná. 

 

p. prednosta požiadal o riešenie podláh, ktoré je možné zachrániť, v rámci rezerv školy.  

 

Mgr. Andrea Krčulová, riaditeľka MŠ Sučany, uviedla, že Správa o výchovno-vzdelávacej činnosti 

bola prítomným preposlaná. Poďakovala za rekonštrukciu pavilóna B, výmenu okien. Poďakovala 

sa za zakúpenie interaktívnej tabule, výučbový software, ktorého rozšírenie plánuje zakúpiť 

v budúcom roku.  

Uviedla, že navrhuje do budúcoročného rozpočtu zahrnúť riešenie pergoly – výmenu strechy 

a výmenu okien v školskej jedálni vzhľadom na zápis RÚVZ. 

 

p. prednosta povedal, že pavilóny A a B materskej školy sú v dobrom stave, je potrebné riešiť 

budovu kuchyne a vytvoriť priestor jedálne. Je pravdou, že na pergole prebehli doposiaľ len drobné 

úpravy. Rekonštruovali sa pieskoviská, boli prekryté plachtou, čo sa prejavilo ako nedostatočné 

riešenie. Bolo by dobré riešiť altánok. Vzhľadom na finančnú situáciu sa riešili len najnutnejšie 

problémy.  

Privítal Bc. Lenku Taškárovú, riaditeľku Strediska evanjelickej diakonie (Domu dobrého pastiera 

v Sučanoch), ktorá požiadala obec o pridelenie dotácie. 

 

MUDr. Koyš požiadal predsedkyňu ekonomickej komisie o vyjadrenie k žiadosti. 

 

Mgr. Orelová uviedla, že ekonomická komisia sa žiadosťou zaoberala, požiadala o vysvetlenie 

problémov s lekármi vzhľadom na prenajaté priestory v Dome dobrého pastiera. 

 

Ing. Plžik uviedol, že nájomné v Dome dobrého pastiera prekonzultoval s p. riaditeľkou, podľa 

informácií, čo získal z Martina je porovnateľné s prenájmami v meste Martin /mimo centra, kde je 

vyšší nájom/.  

 

PhDr. Bella uviedol, že Správna rada Domu dobrého pastiera sa zaoberala potrebou riešiť 

zatekajúcu strechu. Hľadala zdroje financovania, obrátila sa na Obec Sučany so žiadosťou 

o dotáciu.  

 

Bc. Taškárová informovala, že bol spracovaný projekt, nakoľko od otvorenia zariadenia v r. 2006 je 

stav strechy zlý. V zariadení sú umiestnení starí ľudia, telesne i mentálne postihnutí. Zariadenie 

zodpovedá za stav budovy. 

Povinnosťou subjektu od r. 2006 je zverejňovať správu o činnosti, ktorá je zavesená na web-stránke 

zariadenia. Na základe podpísanej zmluvy s bývalým ministrom obrany majú na 4. podlaží 

umiestnený materiál, ktorý sú ochotní formou humanitárnej pomoci odovzdať. Zariadenie dokáže 

zapožičať kompenzačné pomôcky, chodítka, invalidné vozíky pacientom po prepustení z nemocnice 

do doby, kým im tieto nie sú schválené. Zariadenie spolupracuje s Martinskou fakultnou 
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nemocnicou, pomôcky sú schopní do 1 dňa pripraviť. 

V prípade zasiahnutia záplavami je možné použiť 24 elektrických vysušovačov ako humanitárnu 

pomoc organizáciám, rodinám, občanom. 

Prenájom priestorov lekárom v Stredisku evanjelickej diakonie predstavuje priemerne 31 €/m2. 

V nájomných zmluvách je zakotvené právo na zvýšenie nájmu o mieru inflácie za predchádzajúci 

rok, čo sa v r. 2012 a 2013 neuplatňovalo. Lekári majú v prenajatých priestoroch čisto, teplo, 

odhrnutý sneh.  

Informovala o ukončení prevádzky Lekárne Arnika. V jej priestoroch bude od decembra-januára 

fungovať nová lekáreň. 

Vzhľadom k havarijnému stavu strechy nebolo možné rozšírenie kapacity zariadenia. V zariadení 

pracuje 8 zamestnancov, z celkového počtu klientov je tretina obyvateľmi obce. 

 

Mgr. Mgr. Belica sa opýtal, že z titulu výkonu funkcie je riaditeľka členom správnej rady. Opýtal sa, 

ako dokáže garantovať prísľub, že si nebude uplatňovať zvýšenie nájmu. 

 

PhDr. Bella uviedol, že v prípade neschválenia  správnou radou zariadenia zvýšenie nájmu nie je 

vykonateľné.  

 

MUDr. Koyš povedal, že problémom nie je výška nájmu, ale menší spád a iné zmluvné podmienky. 

Opýtal sa p. riaditeľky, či podávali žiadosti o dotáciu od štátu.  

 

Bc. Taškárová odpovedala, že už dva roky podávali žiadosti cez enviromentálny projekt na opravu 

strechu, výmenu okien, no neúspešne i napriek tomu, že projekt bol kvalitne spracovaný. 

Poďakovala sa poslancom, p. starostovi a p. prednostovi za finančný príspevok na EKG, dezoster na 

čistenie vzduchu. 

 

p. Miert sa poďakoval za obraz o fungovaní zariadenia, ocenil prácu zamestnancov i neplatených 

funkcionárov. 

 

Mgr. Ďaďová poďakovala za možnosť zapožičania kompenzačných pomôcok, ako aj za gesto – 

záväzok nenavyšovania nájmu a poskytovania sociálnych služieb v obci.  

 

p. prednosta povedal, že sa jedná o účelové riešenie – preplatenie faktúry.  

 

Mgr. Mgr. Belica navrhol schváliť dotáciu za dodržania špecifických podmienok – nenavyšovania 

nájmu o mieru inflácie v prospech zabezpečenia lekárskej starostlivosti pre občanov. 

 

PhDr. Bella naniesol pozmeňujúci návrh podmienky: neuplatnenia  si zvýšenia nájomného voči 

nájomcom – poskytovateľom zdravotnej starostlivosti o percento rovnajúce sa miere celkovej 

inflácie v predchádzajúcom kalendárnom roku podľa Štatistickému úradu SR  a to pre rok 2014. 

Hlasovanie za pozmeňujúci návrh PhDr. Bellu: 

Za: 8 - (MUDr. Konvit, Mgr. Orelová, p. Miháliková, p. Rybár, Ing. Jamriška, Mgr. Ďaďová, p. 

Makovník a Mgr. Mgr. Belica) 

Proti: 3 (PhDr. Bella, p. Miert, MUDr. Koyš) 

Zdržal sa: 0  

 

Hlasovanie za prijatie uznesenia – schválenie dotácie pre Stredisko evanjelickej diakonie: 

Za: 11 - (MUDr. Konvit, Mgr. Orelová, p. Miháliková, p. Rybár, Ing. Jamriška, Mgr. Ďaďová, 

PhDr. Bella,  MUDr. Koyš, p. Miert, p. Makovník a Mgr. Mgr. Belica) 
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Proti: 0 

Zdržal sa: 0  

 

Kontrola plnenia uznesení OZ Sučany 

 

Mgr. Orelová sa opýtala na plnenie opatrení vyplývajúcich z vykonaných kontrol. 

 

p. prednosta povedal, že sa jedná o záležitosti kultúry – ZPOZ-u a p. Mihálika. Veci sa riešia 

v spolupráci s právničkou. Niektoré záležitosti nie sú spätne vymožiteľné, do budúcna je potrebné 

sa chýb vyvarovať. Čo sa týka zabezpečovania podujatí, tieto sú schvaľované kultúrnou komisiou. 

V prípade, že pre Sučianku nie je vypísaná objednávka alebo zmluva o dielo, rieši sa akcia 

bezodplatne. Ak obec potrebuje zabezpečiť program, vypíše sa objednávka s vopred dohodnutou 

cenou. Nie je doriešené vrátenie prostriedkov p. Dudrákovou, bude sa postupovať v zmysle zákona. 

 

Ing. Plžik uviedol, že zaslal upozornenie p. starostovi a p. prednostovi. V prípade, že sa nič nedeje, 

je povinný zaslať upozornenie na Ministerstvo financií. Rieši sa veľa problémov, niektoré 

záležitosti ostávajú nedoriešené – Smernica o verejnom obstarávaní, štvrťročné zverejňovanie 

zákaziek nad 1.000 € na web-e. V prvom polroku vykonal cielenú kontrolu na nesplnené veci. Jedna  

vec sú zistené nedostatky, podstatné však je ich odstránenie. Neriešené problémy sa nabaľujú. 

 

Informácia o plnení rozpočtu obce a ZŠ za I – III. štvrťrok 2013 

 
p. prednosta skonštatoval, že materiály k čerpaniu rozpočtu k 30.9.20 boli zaslané. 

 

Mgr. Orelová uviedla, že materiál prejednala ekonomická komisia. 

 

Obecné zastupiteľstvo vzalo čerpanie rozpočtu na vedomie.  

 

Zmena rozpočtu obce a ZŠ na rok 2013 
 

p. prednosta informoval o potrebe finančných prostriedkov na akciu, ktorá sa uskutoční 7.12.2013 – 

Mikuláš a Vianočné trhy, kde bude slávnostne otvorené námestie. 

Pri rekonštrukcii interiéru Domu smútku boli zakúpené dva obrazy, ktoré je potrebné prefinancovať. 

 

Mgr. Orelová uviedla, že nesúhlasí so zmenou rozpočtu v súvislosti s otváraním námestia. 

 

p. Ligáčová uviedla, že z rozpočtu kultúry bol presunutý veľký objem peňazí na rekonštrukciu stĺpa 

hanby. Vzhľadom k tomu, že tam chýbajú mzdy a odmeny ZPOZ-u, rozpočet je podhodnotený. 

Kultúrna komisia schválila vianočné trhy a Mikuláša, na zabezpečenie chýbajú peniaze. 

 

MUDr. Koyš skonštatoval, že sú dva návrhy zmeny rozpočtu – pôvodný a upravený. 

 

Mgr. Ďaďová uviedla, že akciu Mikuláša si deti zaslúžia (Mikuláš, Snehulienka, Čert, sladkosti – 

presunúť 800 € na zabezpečenie akcie). 

 

MUDr. Koyš sa opýtal, či nie je možné presunúť Rekonštrukciu stĺpa hanby na budúci rok. 

 

Ing. Plžik uviedol, že lehota je stanovená rozhodnutím Krajského pamiatkového úradu. 

 

p. prednosta doplnil, že lehota rekonštrukcie a jeho osadenia je stanovená na marec-apríl 2014. 
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p. Miert sa opýtal, či už bol urobený výber dodávateľa, na čo p. prednosta odpovedal, že prebieha 

výber.  

 

p. Miert navrhol, aby bola zvolená lacnejšia alternatíva z komory reštaurátorov, suma sa mu zdá 

nadhodnotená.  

 

MUDr. Koyš navrhol, aby bola rekonštrukcia stĺpa hanby prefinancovaná budúci rok.  

 

Hlasovanie o zmene rozpočtu obce a ZŠ na rok 2013 (v €) - v znení, ktoré bolo zverejnené: 

V príjmovej časti rozpočtu:

navýšenie v položke 292027 ostatné príjmy v sume + 14.000 €

navýšenie v položke 454 použitie iných zdrojov obce (zeleň) v sume + 2.000 € 

Vo výdavkovej časti rozpočtu: 

- navýšenie v položke 05.1.0 - 630 - Tovary a služby - údržba a starostlivosť o zeleň + 2 000 € 

- navýšenie v položke 10.1.2.3 - 640 -Príspevky a dotácie - Dom dobrého pastiera + 3 300 € 

- zmena na položke 06.2.0. - 717002 - Revitalizácia ver. priestranstiev obce 617 734 € 

- a v položke 06.2.0 - 717001 - Rekonštrukcia stĺpu hanby - 6 000 € 

- obe položky sa presúvajú na položku 04.5.1.2 - Výstavba a oprava diaľnic a ciest - 700 € - 

Rekonštrukcia verejných priestranstiev a rekonštrukcia stĺpu hanby navýšenie položky 04.5.1.2. 

- Výstavba a oprava diaľnic a ciest - 7100 - Rekonštrukcia VP (práce naviac) + 10 700 € 

 

 

Za: 10 - (MUDr. Konvit, Mgr. Orelová, p. Miháliková, p. Rybár, Ing. Jamriška, Mgr. Ďaďová, 

PhDr. Bella, MUDr. Koyš, p. Makovník a Mgr. Mgr. Belica) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 1 (p. Miert) 

 

Hlasovanie za presun z položky 0.1.1.6 - 603 na položku 08.209 – 630 (kultúrne akcie) vo výške 

800, - €: 

Za: 11 - (MUDr. Konvit, Mgr. Orelová, p. Miháliková, p. Rybár, Ing. Jamriška, Mgr. Ďaďová, 

PhDr. Bella, MUDr. Koyš, p. Miert, p. Makovník a Mgr. Mgr. Belica) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0  
 

Predĺženie zmlúv nájomných bytov 
 

PhDr. Bella skonštatoval, že komisia životného prostredia a bytová na svojom zasadnutí dňa 

29.10.2013 riešila pridelenie uvoľneného bytu a predĺženie nájomných zmlúv v nájomných 

obytných domoch. Doporučila pridelenie uvoľneného 3- izbového bytu na ul. Tehelnej č. 9 byt č. 5 , 

kde býval p. Tkáč,  pre pani Andreu Ondruškovú na základe žiadosti o pridelenie bytu evidovanej 

pod č.j. 820/13 zo dňa 08.05.2013). 

Vzhľadom k tomu, že v predchádzajúcich rokoch bola žiadateľka na 2. mieste poradovníka, komisia  

v zmysle VZN č. 1/2004 „ Prideľovanie bytov a podmienky nájmu bytov v obytných priestoroch v 

Sučanoch „ podľa ustanovenia čl. IV bod 4. a čl.VI bod 5/a  využila právo na pridelenie bytu mimo 

poradovník. 

Dodal, že v zmysle ustanovenia VZN môže OZ prideliť 3 byty mimo poradovníka žiadateľov. 

 

Hlasovanie za pridelenie uvoľneného 3- izbového bytu na ul. Tehelnej č. 9 byt č. 5 /Tkáč/ pre pani 

Andreu Ondruškovú (žiadosť o pridelenie bytu p. č. 820/13 zo dňa 08.05.2013) v zmysle VZN č. 

1/2004 „ Prideľovanie bytov a podmienky nájmu bytov v obytných priestoroch v Sučanoch „ podľa 
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ustanovenia čl. IV bod 4. a čl.VI bod 5/a. 

Za: 10 - (MUDr. Konvit, Mgr. Orelová, p. Miháliková, p. Rybár, Mgr. Ďaďová, PhDr. Bella,  

MUDr. Koyš, p. Miert, p. Makovník a Mgr. Mgr. Belica) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0  
Počas hlasovania chýbal Ing. Jamriška 

 

Hlasovanie za predĺženie nájomných zmlúv v nájomných obytných domoch do 31.12.2014 

nasledovným občanom: 

Igor Lacika ul. 29. augusta, 74/101, Sučany, Viliam Kľučka ul. 29. augusta, 74/101, Sučany, 

Agáta Pušková rod.Cicková ul. 29. augusta, 74/101, Sučany, Angela Cicková ul. Partizánska, 

405/24, Sučany, Erika Cicková, ul. Partizánska, 405/24: 

Za: 10 - (MUDr. Konvit, Mgr. Orelová, p. Miháliková, p. Rybár, Mgr. Ďaďová, PhDr. Bella,  

MUDr. Koyš, p. Miert, p. Makovník a Mgr. Mgr. Belica) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0  
Počas hlasovania chýbal Ing. Jamriška. 

 

Hlasovanie za uzavretie Zmluvy o nájme č. 30201/NZ 237-2/2013/SUČANY/760/GEO-NET medzi 

Obcou Sučany a Národnou diaľničnou spoločnosťou, a.s., Mlynské nivy 45, 821 09 Bratislava s 

použitím §9a ods.8 zák. č. 138/1991 Zb. o majetku obcí, v súlade s §7a zák. č. 669/2007 Z.z o 

jednorázových mimoriadnych opatreniach v príprave niektorých stavieb diaľníc a ciest pre 

motorové vozidlá a o doplnení zákona NR SR č. 162/1995 Z.z. O katastri nehnuteľností týkajúcej sa 

prenájmu pozemkov v k.ú. Sučany podľa predloženého návrhu:dočasný záber – GP 26-215/2008-1 

záber do jedného roka – GP 26-215/2008-2: 

Za: 11 - (MUDr. Konvit, Mgr. Orelová, p. Miháliková, p. Rybár, Ing. Jamriška, Mgr. Ďaďová, 

PhDr. Bella, MUDr. Koyš, p. Miert, p. Makovník a Mgr. Mgr. Belica) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0  
 

Hlasovanie za Odkúpenie pozemkov pre rozšírenie cintorína v nadväznosti na uznesenie OcZ č. 

6/2013 bod C 12 a to konkrétne: 

odkúpenie spoluvlastníckych podielov k pozemku v k.ú. Sučany, obec Sučany, parcela registra 

„C“ KN č. 1379/11, orná pôda o výmere 23m2, zapísanom v katastri nehnuteľností na liste 

vlastníctva č. 1024, vedenom Okresným úradom Martin, katastrálnym odborom, (ďalej len 

Pozemok) nasledovne: 

a) spoluvlastnícky podiel Jely Kolárovej, ul. Kollárova 935/8, 038 52 Sučany na vo výške 1/6 za 

kúpnu cenu 10,- € (slovom desať eur) za 1m2 Pozemku t.j. 38,34 € 

b) spoluvlastnícky podiel Mgr. Viery Šterbovej, ul. 29.augusta 82/115, 038 52 Sučany vo 

výške 1/12 za kúpnu cenu 10,- € (slovom desať eur) za 1m2 Pozemku t.j. 19,20 € 

c) spoluvlastnícky podiel Ľubice Pakánovej, ul. Tehelná 1071/1, 038 52 Sučany vo výške 1/12 

za kúpnu cenu 10,- € (slovom desať eur) za 1m2 Pozemku t.j. 19,20 €. 

Za: 11 - (MUDr. Konvit, Mgr. Orelová, p. Miháliková, p. Rybár, Ing. Jamriška, Mgr. Ďaďová, 

PhDr. Bella, MUDr. Koyš, p. Miert, p. Makovník a Mgr. Mgr. Belica) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0  
 

Informácia k projektu Revitalizácia verejných priestranstiev obce Sučany 
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p. prednosta skonštatoval, že realizácia mala fyzicky prebehnúť do 30.6.2013, vzhľadom na 

archeologický výskum bol ROP odsúhlasený termín do 30.11.2013.  

Boli obrovské problémy s riešením financovania. Zákazku prevzala firma Sagabuild od Stramonu. 

V prípade, že obec nedostane NFP, bude si uplatňovať škodu. 

 

Obecné zastupiteľstvo vzalo informáciu na vedomie.  

 

Informácia o ďalšom postupe výstavby D1 a iných dôležitých stavbách v obci 
 

p. prednosta informoval, že most ku Koradooru je v štádiu ukončovania, prebieha zaťažkávajúca 

skúška. Most ponad diaľnicu je dokončený, časť pre motorové vozidlá nie je skolaudovaná. Lávka 

pre peších na konci ul. Pri Váhu je dokončená, nie je osvetlená. Skolaudovanie je v rozpore s 

normami. Obec môže urgovať veci, ktoré neboli zahrnuté v projekte (osvetlenie lávky), tieto môžu 

byť prefinancované z fondu rezerv. 

Čo sa týka rekonštrukcie železničného mosta, povrch je zničený, je potrebný posudok statika, 

ochranný náter. 

 

Ing. Plžik dodal, že železničný most je v dezolátnom stave. Je postavený v 50-tych rokoch. V r. 

1994 bol prevzatý do správy obce, obec ako správca je zodpovedná za technický stav. Je potrebné, 

aby p. starosta zvolal jednanie za účasti NDS a ŽSR. Je narušená izolačná vrstva, sú problémy s 

odvodnením. Mosty sú pre obec záťažou, je potrebné vyvolať jednanie so SSC a VÚC na ich 

údržbu. 

 

p. prednosta informoval, že bol prepracovaný pôvodný projekt Zberného dvora na financovanie cez 

štrukturálne fondy, kde sa uvažuje so zakúpením traktora.  

 

Ing. Plžik uviedol, že najakútnejší je problém technického stavu traktora, bude problém, aby 

vydržal cez zimu. V prípade, že projekt nevyjde, bude potrebné vyčleniť prostriedky z rozpočtu 

obce. Zmluva  bude predmetom rokovania OZ pred jej podpisom. 

 

Ďalej p. prednosta informoval že je potrebné sa zaoberať cintorínom, akým spôsobom sa bude 

budovať ďalšia časť.  

V Dome smútku je potrebné riešiť výmenu okien, dverí. 

 

MUDr. Koyš sa opýtal, či sa obec zaviazala, že majetok prevezme do správy obce. 

 

p. prednosta odpovedal, že cesta ku Koradooru je účelovou komunikáciou, po rekonštrukcii bude 

prevedená do správy obce. Po jej prevzatí je možný prevod do správy VÚC.  

 

Správa o činnosti OP a OHZ od posledného OZ 
 

Mgr. Mgr. Belica uviedol, že na zasadnutí v apríli 2013 bolo prijaté uznesenie, ktorým bol 

stanovený princíp zasielania záznamov po výkone služieb. 

Navrhol zrušiť uznesenie č. 6/2012 bod I/1 vzhľadom k tomu, že je irelevantné. Ostane tak 

povinnosť náčelníka OP a veliteľa OHZ podávať správu koncoročnú a denné hlásenie. 

 

PhDr. Bella požiadal, aby správy o činnosti OP a OHZ boli prerokovávané ako 5. bod rokovaní OZ. 

 

Mgr. Mgr. Belica navrhol, aby sa náčelník OP a veliteľ OHZ zúčastňovali na rokovaní OZ podľa 

potreby. 

 

MUDr. Koyš sa opýtal, prečo k autonehode v intraviláne obce minulý týždeň nebola privolaná 
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hliadka obecnej polície. 

 

p. Čičerín odpovedal, že pri takejto nehode obecná polícia reguluje premávku do príchodu štátnej 

polície. Hliadka vyhodnotila, že toto nebolo potrebné. 

 

p. prednosta skonštatoval, že v daný deň boli dve nehody v krátkom časovom úseku (nehoda 

Multicaru pri Kame a nehoda 4 vozidiel pri Góle). 

 

MUDr. Koyš povedal, že obecná polícia mala byť prítomná a mala regulovať dopravu. V takej 

situácii je to dôležité.  

 

p. Rybár sa opýtal, či je dispečing OHZ informovaný o službách obecnej polície. 

 

p. Slobodník odpovedal, že sa robí kontrola spojenia, či je obecná polícia v službe.  Je chybou, že 

obecná polícia nie je zaradená do integrovaného záchranného systému, nemá informácie o 

nehodách.  

 

MUDr. Koyš povedal, že v prípade nehody je potrebné, aby boli informované obe zložky.  

 

Hlasovanie za zrušenie uznesenia č. 6/2012 bod I/1 z 12. 9. 2012: 

Za: 10 - (MUDr. Konvit, Mgr. Orelová, p. Miháliková, p. Rybár, Ing. Jamriška, Mgr. Ďaďová, 

PhDr. Bella, MUDr. Koyš, p. Miert, p. Makovník) 

Proti: 1 (Mgr. Mgr. Belica) 

Zdržal sa: 0  
 

Mgr. Mgr. Belica uviedol, že komisia verejného poriadku žiada starostu obce o vykonanie zmeny z 

12-hodinových na 8-hodinové služby obecnej polície.  

 

p. prednosta povedal, že túto požiadavku konzultoval s personalistkou, do konca roka by bolo 

dobré, aby ostal 12-hodinový pracovný čas obecnej polície, od 1.1.2014 je možná jeho úprava. 

 

p. Ferková požiadala o posun zmeny výkonu služby od 1.1.2014, nakoľko je komplikované toto 

zaviesť v priebehu roka.  

 

PhDr. Bella navrhol túto zmenu zaviesť skúšobne. Ak táto zmena nebude plniť očakávanú funkciu, 

znova sa prehodnotí. 

 

Mgr. Mgr. Belica uviedol, že jediný úmysel tejto zmeny je, aby bol výkonom služby pokrytý 

problémový čas inkriminovaných dní, aby mal význam pre obyvateľov obce. 

 

Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým OZ žiada 1.Vykonať zmenu pracovnej doby u príslušníkov 

obecnej polície z 12 hodinových zmien na 8-hodinové zmeny. 

 

Za: 10 - (MUDr. Konvit, Mgr. Orelová, p. Miháliková, p. Rybár, Ing. Jamriška, Mgr. Ďaďová, 

PhDr. Bella, p. Miert, p. Makovník a Mgr. Mgr. Belica) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 1 (MUDr. Koyš) 

 

Mgr. Orelová skonštatovala, že zástupca f. Maro sa na zasadnutie OZ nedostavil. 

 

p. Miert skonštatoval, že prístupová cesta mala byť vytýčená tak, aby nedošlo k zásahu do pozemku 

obce. 
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Ing. Huber povedal, že stavebná komisia nemala námietky, bola stanovená podmienka 

rešpektovania ihriska. OZ súhlasilo so zámerom za podmienky, že nebude zasahovať do obecnej 

parcely, čo bolo nerealizovateľné – vybudovanie bez zásahu do pozemku obce nebolo možné.  

Po vytýčení cesty bola stanovená podmienka dodržania vzdialenosti 8,5 m od garáží. V stavebnom 

povolení bola určená podmienka dodržania odstupu 8,5 m od garáží so zmenením cesty. Uznesenie 

nie je dodržané, stavebná komisia navrhla autoremedúru uznesenia, kde by táto podmienka bola 

vypustená. Pán Kavulek sa nezúčastnil zasadnutia stavebnej komisie ani obecného zastupiteľstva. 

 

PhDr. Bella povedal, že bolo dohodnuté, že sa nebude zasahovať do celistvej parcely. Bolo 

prezentované, že zámer sa tam zmestí. Opýtal sa, kto stavbu vytyčoval.  

 

Ing. Huber odpovedal, že p. Kavulek to dal zamerať na terajší stav. Bolo povedané, že to nemôže 

byť zamerané tak, ako je to vytýčené. 

 

Ing. Plžik povedal, že došlo k porušeniu prijatého uznesenia, čo zapísal do správy z kontroly. Došlo 

k zníženiu hodnoty pozemku, k rozporu medzi uznesením a stavebným povolením.  

 

p. Blšák uviedol, že zástupca firmy mal byť prítomný na zasadnutí OZ a hľadať spoločnú cestu 

riešenia. 

 

p. prednosta povedal, že došlo k problému, ako sa vysporiadať so zisteným stavom.  

 

Ing. Plžik uviedol, že problémom je rozpor medzi prijatým uznesením OZ a  vydaným stanoviskom 

stavebného úradu. 

 

p. Miert skonštatoval, že zámer f. Maro bol schválený uznesením č. 3/2011. Prerokovanie postupu 

je možné na nasledujúcom OZ. 

 

Prejednanie problematiky web-stránky obce 
 

Mgr. Orelová uviedla, že vzhľadom k prezentácii novej web-stránky obce na minulom zasadnutí, by 

bolo vhodné riešiť prechod na novú web-stránku obce, aby boli informácie dostupné pre 

prezentáciu a rozvoj obce. Opýtala sa na finančné možnosti rozpočtu obce. Firma GlansArt 

prisľúbila akciovú cenu i v prípade, že realizácia prebehne až po novom roku. Vzhľadom k výške 

ceny služby nie je potrebná súťaž. Došlo by tak k zmene poskytovateľa služieb web-stránky. 

 

PhDr. Bella navrhol požiadať štatutárneho zástupcu obce, aby sa týmto zaoberal.  

 

Hlasovanie k prijatiu uznesenia, ktorým OZ žiada prednostu OcÚ o vypracovanie zmluvy s firmou 

Marcel Bělina – Bdata, IČO: 44124759 – nová web stránka obce Sučany: 

Za: 10 (MUDr. Konvit, Mgr. Orelová, p. Miháliková, p. Rybár, Ing. Jamriška, Mgr. Ďaďová, PhDr. 

Bella, MUDr. Koyš, p. Makovník a Mgr. Mgr. Belica) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 1 (p. Miert) 

 

R ô z n e 

 

Mgr. Ďaďová informovala, že riešenie osvetlenia pódia RKD je neefektívne. Navrhla požiadať p. 

prednostu o vypracovanie projektu osvetlenia pódia. 

Za: 10 - (MUDr. Konvit, Mgr. Orelová, p. Miháliková, p. Rybár, Ing. Jamriška, Mgr. Ďaďová,  

MUDr. Koyš, p. Miert, p. Makovník a Mgr. Mgr. Belica) 
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Proti: 0 

Zdržal sa: 0  
Počas hlasovania chýbal PhDr. Bella. 

 

p. prednosta skonštatoval, že samotná realizácia bude stáť cca 2.700 €. 

 

p. Rybár dodal, že v prvom rade je potrebné vypracovanie projektu, nie je možné tam dať 

akékoľvek svietidlo. 

 

Mgr. Ďaďová skonštatovala, že je potrebné vypracovať novelizáciu VZN k udeľovaniu ceny 

„Sučianska fazuľka“. Opýtala sa, či je ukončené výberové konanie na reštaurátora Stĺpa hanby. 

Informovala o príprave jednolistového kalendára, ktorý bude prílohou Sučianskych zvestí. 

Skonštatovala, že sa konal Sučiansky jarmok, akcia pri príležitosti mesiaca úcty k starším. 

Pripomenula, že 11.11.2013 o 11.11 hod si obec pripomenie Deň obetí vojen pri pamätníku SNP 

kvetom červeného maku. Dala do pozornosti aj akciu Mikuláša a Vianočné trhy.  

Pripravuje sa plán akcií na rok 2014 s tým, že sa uskutoční menej akcií, ktorým bude venovaná 

väčšia pozornosť.  

Uviedla, že kronika obce je v zlom stave, je potrebné nájsť niekoho, kto je ochotný to robiť. 

Navrhla p. Lenku Orelovú.  

 

Hlasovanie k prijatiu uznesenia, ktorým OZ žiada prednostu OcÚ pripraviť návrh úpravy VZN 

č.2/1999 „ Udeľovanie čestného občianstva obce Sučany, ceny obce Sučany a ceny starostu obce 

Sučany“: 

Za: 11 - (MUDr. Konvit, Mgr. Orelová, p. Miháliková, p. Rybár, Ing. Jamriška, Mgr. Ďaďová, 

PhDr. Bella, MUDr. Koyš, p. Miert, p. Makovník a Mgr. Mgr. Belica) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0  

 

p. Miert informoval, že stavebná komisia prerokovala žiadosť p. Petra Baláža, byt. Podhradská 5, 

Sučany o prenájom časti pozemku parc. č. 2113/1 (pri bytovke Podhradská cesta 5) o výmere 4 m2, 

za účelom parkovania osobného auta. Zo žiadosti nie je zrejmé umiestnenie predmetnej časti a 

požadovaná výmera je v zmysle STN nepostačujúca. Komisia výstavby navrhla osloviť 

spoločenstvo vlastníkov bytov a parkovisko pri bytovke riešiť komplexne.  

 

p. prednosta dodal, že je potrebné zaslať žiadateľovi v lehote odpoveď. 

 

p. Miert informoval o žiadosti Zdenky Lamošovej, byt. Sládkovičova ul., Sučany o prenájom 

cestného pomocného pozemku, parc. č. 1966/2 o výmere cca 20 m2. Komisia skonštatovala, že 

prenájmom pozemku by bola narušená línia cestného pozemku. Po preverení situácie v teréne 

nedoporučuje prevod ani prenájom predmetnej časti pozemku. 

Informoval, že komisia sa zaoberala pomenovaním novovzniknutých ulíc. Jedná sa priemyselnú 

zónu, kde sa používa označenie ul. Hlavná, čo nezodpovedá skutočnosti a dochádza k vyhľadávaniu 

jednotlivých firiem priamo v obci. Navrhol pomenovať ju ako ul. Priemyselná. 

Druhá ulica sa nachádza v IBV Hrabiny, kde v krátkej dobe bude dochádzať k dokončovaniu a 

kolaudovaniu stavieb a rozširovaniu bytovej výstavby. Túto ulicu navrhol pomenovať ako ul. 

Eugena Lazišťana. 

 

PhDr. Bella navrhol, aby sa ul. v Hrabinách pomenovala ako Ul. Pod Strelnicou. 

 

Ing. Plžik upozornil, že schvaľovanie názvov ulíc podlieha zákonu 369/1990 Zb. o Obecnom 

zriadení. Návrh musí byť v zmysle zákona zverejnený 15 dní pred konaním OZ a 15 dní po 

schválení.  
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p. prednosta skonštatoval, že dotknuté firmy je potrebné informovať o pripravovanom zámere 

vopred. 

 

Mgr. Orelová uviedla, že návrh je možné počas lehoty pripomienkovať.  

 

Hlasovanie k prijatiu uznesenia, ktorým OZ ukladá Započať kroky vo veci zmeny názvov a 

pomenovania ulíc podľa návrhu stavebnej komisie: 

Za: 11 - (MUDr. Konvit, Mgr. Orelová, p. Miháliková, p. Rybár, Ing. Jamriška, Mgr. Ďaďová, 

PhDr. Bella, MUDr. Koyš, p. Miert, p. Makovník a Mgr. Mgr. Belica) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0  

 

p. Miert skonštatoval, že komisia výstavby sa zaoberala požiadavkou zriadenia cintorína pre malé 

zvieratá. K zámeru nemá námietky. Po určení miesta, splnení zákonom stanovených podmienok a 

predložení vlastníckych práv k pozemku sa komisia ku konkrétnemu zámeru následne vyjadrí.  

Ďalej informoval, že komisia žiada riešiť problém zápachu zo splaškovej kanalizácie, najmä na 

Nám. SNP, ul. Ď. Langsfelda a priľahlých uliciach a požiadať o pomoc a zmapovanie kanalizácie 

spoločnosť Turvod, a.s., Martin. 

 

Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým OZ žiada starostu obce požiadať kompetentných 

pracovníkov Turčianskej vodárenskej spoločnosti a.s. Martin o pomoc pri riešení dlhodobého 

problému silného zápachu kanalizácie v niektorých častiach obce: 

Za: 10 - (MUDr. Konvit, Mgr. Orelová, p. Miháliková, Ing. Jamriška, Mgr. Ďaďová, PhDr. Bella, 

MUDr. Koyš, p. Miert, p. Makovník a Mgr. Mgr. Belica) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 1 (p. Rybár)  

 

Hlasovanie za odvolanie z funkcie člena komisie životného prostredia a bytovej Mgr. Alenky 

Matulovej; z funkcie zapisovateľa komisie životného prostredia a bytovej p. Tajany Podhorskej: 

Za: 11 - (MUDr. Konvit, Mgr. Orelová, p. Miháliková, p. Rybár, Ing. Jamriška, Mgr. Ďaďová, 

PhDr. Bella, MUDr. Koyš, p. Miert, p. Makovník a Mgr. Mgr. Belica) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0  

 

Mgr. Ďaďová navrhla, aby OZ požiadalo p. starostu o odvolanie p. Gallovej a vymenovanie p.  

Orelovej do funkcie obecného kronikára. 

Hlasovanie o uvedenom návrhu: 

Za: 9 - (MUDr. Konvit, p. Miháliková, p. Rybár, Mgr. Ďaďová, PhDr. Bella, MUDr. Koyš, p. Miert, 

p. Makovník a Mgr. Mgr. Belica) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 2 (Mgr. Orelová, Ing. Jamriška) 

 

Hlasovanie k návrhu, aby OZ uložilo p. prednostovi pripraviť návrh úpravy VZN č. 1/2004 „ 

Prideľovanie bytov a podmienky nájmu bytov v obytných priestoroch v Sučanoch“ podľa námetov 

prezentovaných na OZ: 

Za: 11 - (MUDr. Konvit, Mgr. Orelová, p. Miháliková, p. Rybár, Ing. Jamriška, Mgr. Ďaďová, 

PhDr. Bella, MUDr. Koyš, p. Miert, p. Makovník a Mgr. Mgr. Belica) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0  
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p. prednosta informoval, že zmluva uzatvorená medzi Obcou Sučany a spoločnosťou Prefa, zanikne 

25.11.2013. Dôjde tak k navýšeniu odpadu o cca 2000 t, za ktorého odvoz sa zaplatí 40 €/ t 

namiesto súčasných 7,20 €/t.  

Ďalej informoval o príprave a zabezpečení volieb do samosprávnych krajov. Informoval, že v piatok 

sa uskutoční vyhodnotenie verejného obstarávania na odpady.  

 

Mgr. Orelová navrhla, aby p. prednosta zabezpečil zmenu prevádzkových hodín Zberného dvora: 

- utorok – zatvorené 

- streda – do 17,00 hod. 

- sobota – otvorené v čase 10,00 - 16,00 hod. 

 

p. Makovník sa opýtal, z akých zdrojov sa platili úpravy na Kolkárni pre stolnotenisový oddiel. 

 

p. prednosta odpovedal, že úpravy sa platili z fondu opráv (do 500 €), vykonali ich pracovníci obce. 

Práce boli vykonané z dôvodu zníženia únikov tepla v objekte. 

 

PhDr. Bella povedal, že je potrebné sa zamýšľať nad budúcnosťou Gólu a Športového domu. 

Požiadal o vyčlenenie financií na opravu chodníka pri RD p. Dubovca. 

 

p. prednosta povedal, že starosta obce vydal príkaz na vykonanie inventarizácie, v nasledujúcich 

dňoch by mala začať prebiehať inventarizácia majetku.  

 

Ing. Plžik uviedol, že je potrebné pracovať na príprave rozpočtu pre r. 2014, tento je potrebné okolo 

27.11.2013 zverejniť.  

 

Záver 
 

Nakoľko nebolo viac bodov jednania, MUDr. Koyš poďakoval prítomným za účasť a zasadnutie 

OZ ukončil. 

 

 

 

 

 

 

 

Overovatelia zápisnice:     .....................................            ........................................ 

                                                  Martin Rybár                     Ing. Ján Jamriška 
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       Viera Jašeková    
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